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Abstract (en)
[origin: CN110528228A] The invention relates to a laundry treatment device, which comprises a machine casing (10) with a loading opening (22); a
door (24) for closing the loading opening (22); a lye container (12) arrangedin the machine casing (10); and a washing cylinder (16) arranged in the
lye container. The washing cylinder (16) is supported in a mode that the washing cylinder (16) can rotate around an axis (18). The laundry treatment
device also comprises a sensing device with a plurality of electrodes (30,32,34), wherein multiple p electrodes form at least one capacitance-type
sensor in pairs; and a control device (27), which can calculate at least one operation parameter of the laundry treatment device according to the
capacitance and/or time response of the capacitance of at least one capacitance-typesensor .

Abstract (de)
Ein Wäschebehandlungsgerät weist ein Maschinengehäuse (10) mit einer Ladeöffnung (22), eine Tür (24) zum Verschließen der Ladeöffnung (22),
einen im Maschinengehäuse (10) angeordneten Laugenbehälter (12) und eine im Laugenbehälter (12) angeordnete und um eine Drehachse (18)
drehbar gelagerte Wäschetrommel auf. Das Wäschebehandlungsgerät der Erfindung hat ferner eine Sensorik mit mehreren Elektroden (30, 32, 34),
die paarweise wenigstens einen kapazitiven Sensor bilden, und eine Steuereinrichtung (27) zum Ermitteln wenigstens eines Betriebsparameters
des Wäschebehandlungsgeräts aus einem Kapazitätswert und/oder einem zeitlichen Verhalten eines Kapazitätswerts wenigstens eines kapazitiven
Sensors der Sensorik.
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